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„Grázel Naď & spol. daroval náš protivzdušný systém
Ukrajine a my teraz po stiahnutí talianskeho raketového
systému späť do Talianska nemáme nič. Nechcem
nikoho plašiť, ale my teraz nedokážeme chrániť ani
naše dve jadrové elektrárne,“ vyhlásil Fico po skončení
summitu EÚ

infovojna.bz/article/video-grazel-nad-spol-darovali-nas-protivzdusny-system-ukrajine-a-my-teraz-nemame-nic

Předseda vlády SR Robert Fico informoval po skončení dvoudenního summitu EU v
Bruselu na tiskové konferenci o jeho závěrech.
Slovenská vláda intenzivně pracuje na přípravách společného jednání s ukrajinskou
vládou, ke kterému by mělo dojít 10. dubna v Michalovcích. Řekl to premiér SR Robert
Fico po skončení dvoudenního summitu EU v Bruselu, na kterém zopakoval, že
Slovensko ze svých armádních zásob Ukrajině nic neposkytne, informuje zpravodaj
TASR.

Fico upřesnil, že vláda SR tomuto setkání věnuje velkou pozornost. Zároveň vyjádřil
přesvědčení, že Slovensko dokáže, že umí pomáhat i mimo vojenské oblasti. "Půjde o
projekty, které budou pro praktický život Ukrajinců velmi důležité. Jsou spojeny s
cestováním, dodávkami elektřiny či s překračováním hranic mezi oběma zeměmi,"
vysvětlil.

Připomněl, že lídři EU na summitu hovořili o tom, jak využít výnosy ze zmrazených
ruských aktiv v Evropě, přičemž podle jeho slov peníze ve výši asi tří miliard eur se mají
použít jako doplněk k plánu věnovat Ukrajině pět miliard eur přes Evropský mírový
program (EPF ).

"Spolu je to osm miliard a pro nás je to důležité proto, že neustále tlačíme na to,
abychom dostali peníze za darované věci, které šli na Ukrajinu, což Slovensku
způsobuje vážný bezpečnostní problém," upozornil premiér s odkazem na darovaný
protivzdušný systém S -300, munici a stíhačky MiG-29.

Fico měl v této souvislosti bilaterální setkání s italskou premiérkou Giorgií Meloniovou,
která mu potvrdila, že Itálie stáhne svůj protivzdušný systém dočasně propůjčený
Slovensku, ale přislíbila, že bude hledat všechny možnosti, aby se tento systém později
vrátil na Slovensko.

Peníze, které slovenská strana přes EPF čeká na proplacení darované vojenské pomoci
Ukrajině, jsou zmraženy proto, že Maďarsko blokuje výplatu páté tranše refundace
zdrojů. Čím déle to maďarská strana dělá, tím více přibývá zájemců o refundaci, fond se
přerozděluje na více částí, což snižuje původní pomoc slíbenou Slovensku. Na otázku
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TASR, zda během setkání s Viktorem Orbánem na summitu mluvil io tomto tématu, Fico
odpověděl, že k tomu zatím nedošlo, ale pokud to bude nutné, tak vláda bude bránit
zájem Slovenska.

Premiér potvrdil, že Slovensko se nepřidá k české iniciativě na nákup munice ze třetích
zemí pro Ukrajinu. Upřesnil, že respektuje jakékoli rozhodnutí jiné země vojensky
pomáhat Kyjevu, a zopakoval, že Slovensko ze svých armádních zásob Ukrajině nic
neposkytne.

Debaty na summitu o Ukrajině byly podle něj spojeny is otázkou dovozu ukrajinského
obilí. Připomněl, že Slovensko po jednostranném rozhodnutí blokuje dovoz 14
ukrajinských agrokomodit, což slovenští zemědělci přivítali. Dodal, že několik premiérů a
prezidentů na summitu trvalo na tom, že EU se musí vrátit k normálním a férovým
vztahům s Ukrajinou, neboť takové obrovské zvýhodnění, jaké Ukrajina dostává, může
vést k porušení fungování jednotného trhu EU.

 
Více ve videu:

Zdroj: bleskovky.sk / YouTube / InfoVojna

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na požádání orgánů
činných v trestním řízení poskytnout jim všechny informace shromážděné o vás
systémem (IP adresu, mail, vaše příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na
naší stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou podstatu
některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně. Mezi takové příspěvky patří
komentáře rasistické, podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi nebudeme tolerovat hrubé
urážky mezi diskutujícími, vzájemné osočování se a používání vulgarismů.

Petr Krumpal2024-03-22 17:33:38
Tak nakup další F16.

Občan Svobodný2024-03-22 17:55:36
Takže nikdo nenese za to zodpovědnost? Znovu se vezmou miliardy ze
státního rozpočtu a nakoupí se další obranné systémy a všechno je tím
vybaveno? Myslím že občané budou muset politiky opravdu začít hnát
Hůlkami pokud si takto představují svá politická rozhodnutí
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Tady Jsem2024-03-22 17:59:44
Fico, Fico fakt jen blbec opakuje a zbytečně upozorňuje nepřátele na achillovou
patu. A možná jen ten, kdo chce něco záměrně tímto vyprovokovat. Nevím, ale je to
celé špatné.

hustý hustý2024-03-22 18:07:02
Lidé a to ještě věříte tomuto odkundesovi! Vsak toto dělá roky je zrádný! Jak jste
mu mohli naletět! Hodi lidem ohlodanou kost a za záda nás upisuje a zrazuje!


